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projekt 

 

Protokół nr III z XX Sesji Rady Gminy Zawonia 

odbytej w dniu 12 maja 2016 r. 

 

XX Sesja Rady Gminy Zawonia rozpoczęła się o godzinie 16:00 w Sali widowiskowej 

Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteka w Zawoni. 

Przewodniczący Rady Gminy Zawonia Pan Marek Michałowski na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym otworzył XX Zwyczajną Sesję Rady Gminy Zawonia. 

Przewodniczący powitał  przybyłych na  Sesję Radnych, Panią Wójt, Sołtysów, pracowników Urzędu 

Gminy, przedstawicieli prasy, (kierowników jednostek organizacyjnych) oraz Mieszkańców Gminy 

Zawonia. 

Przewodniczący stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15  Radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 

Gminy Zawonia może obradować i podejmować prawomocnie uchwały. 

Przewodniczący poinformował, że Sesja Rady Gminy jest nagrywana, zapis dźwiękowy będzie 

zamieszczony na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej.   

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek Sesji : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Gminy Zawonia odbytej w dniu 29.03.2016 r.  

4. Informacja Wójta Gminy Zawonia. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zawonia. 

6. Wnioski i zapytania mieszkańców. 

7. Sprawozdanie finansowe za 2015 r. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Zawonia za 2015 r.  

9. Informacja o stanie mienia Gminy Zawonia. 

10. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej do sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Zawonia za 2015 r. 

11. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zawonia w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Zawonia za 2015 r. 
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12. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zawonia. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) Nr XX/120/2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zawonia za 2015 rok; 

2) Nr XX/121/2016 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zawonia absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu Gminy Zawonia za rok 2015; 

3) Nr XX/122/2016 w sprawie zmian w  budżecie Gminy Zawonia na 2016 rok; 

4) Nr XX/123/2016 w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Zawonia; 

5) Nr XX/124/2016 w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorsko - restauratorskie 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na terenie Gminy Zawonia; 

6) Nr XX/125/2016 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteka za 2015 rok; 

7) Nr XX/126/2016 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu 

Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Zawoni za 2015 rok;  

8) Nr XX/127/2016 w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Zawonia oraz projektu wystąpienia pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli o 

charakterze doraźnym w Urzędzie Gminy Zawonia, której przedmiot stanowiło 

postępowanie przetargowe na realizację zadania "Dowóz uczniów do Zespołu Szkół w 

Zawoni, Zespołu Szkół w Czeszowie w roku szkolnym 2015/2016",  w tym prawidłowości 

wyboru oferenta realizującego przedmiotowe zadanie 

14. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

15. Zamknięcie Sesji. 

 Porządek obrad Sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Gminy Zawonia odbytej w dniu 29.03.2016 r.  

 Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść poprawki lub uzupełnienia do projektu protokołu Nr 

II/2016 z XIX Sesji Rady gminy Zawonia odbytej w dniu 29 marca 2016 r.? 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący wniósł o przyjęcie protokołu Nr II/2016 z XIX Sesji Rady 

gminy Zawonia odbytej w dniu 29 marca 2016 r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 4.  Informacja Wójta Gminy Zawonia. 

Wójt Gminy Zawonia  Pani Agnieszka Wersta odczytała sprawozdanie z działalności Wójta Gminy 

Zawonia od dnia 30 marca 2016 r. do dnia 12 maja 2016 r. 

Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zawonia.  

 Przewodniczący Rady Gminy Zawonia poinformował, iż  w okresie międzysesyjnym odbyło się  5 

posiedzeń  stałych Komisji Rady Gminy Zawonia. 

W dniu 26 kwietnia 2016 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej z następującym porządkiem 

obrad:  

1) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i rocznego sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2015 r. 

1) Analiza informacji o stanie mienia Gminy Zawonia. 

2) Analiza wykonania zadań rzeczowych i finansowych za 2015 r. pod względem legalności, 

celowości i gospodarności. 

3) Zapoznanie się z opinią o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2015 r. – uchwała Nr 

V/70/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z 

07.04.2016 r. 

4) Opinia Komisji o wykonaniu budżetu za 2015 r. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o udzielenie bądź nieudzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Zawonia za 2015 r. 

6) Opracowanie i przyjęcie projektu wystąpienia pokontrolnego z kontroli postępowania 

przetargowego na realizacje zadania  - Dowóz uczniów do Zespołu Szkół w Zawoni, Zespołu 

Szkół w Czeszowie w roku szkolnym 2015/2016 w tym prawidłowość wyboru oferenta 

realizującego przedmiotowe zadanie.  

 

W dniu 28 kwietnia 2016 r. obradowała Komisja Oświaty, Kultury i Sportu oraz Zdrowia i Spraw 

Socjalnych z następującym porządkiem obrad: 

1) Wizytacja świetlicy wiejskiej w Sędzicach; 

2) Sprawy bieżące. 

 

W dniu 09 maja 2016 r. obradowała Komisja Oświaty Kultury i Sportu Oraz Zdrowia i Spraw 

Socjalnych z następującym porządkiem obrad: 
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1)  Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Gminy w dziale oświata, kultura, sport, zdrowie i 

sprawy socjale;  

2)  Zaopiniowanie na XX Sesję Rady Gminy Zawonia następujących projektów uchwał:  

3)  Nr XX/120/2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zawonia za 2015r;  

Opinia pozytywna przy – 9 głosach: 7 - głosów za, 2 - głosy wstrzymujące się 

4) Nr XX/121/2016 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zawonia absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Zawonia za rok 2015;  

Opinia pozytywna przy – 9 głosach: 7 - głosów za, 2 -  głosy wstrzymujące się 

5) Nr XX/124/2016 w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorsko- restauratorskie przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na terenie Gminy Zawonia;  

Opinia pozytywna przy - 9 głosach. Jednogłośnie wszyscy za. 

6)  Nr XX/125/2016.w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Kultury i Biblioteka za 2015r;  

Opinia pozytywna przy - 9 głosach. Jednogłośnie wszyscy za. 

7)  Nr XX/126/2016 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu 

Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Zawoni za 2015r;  

Opinia pozytywna przy - 9 głosach. Jednogłośnie wszyscy za. 

8)  Nr XX/127/2016 w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zawonia 

oraz projektu wystąpienia pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli o charakterze doraźnym w 

Urzędzie Gminy Zawonia, której przedmiot stanowiło postępowanie przetargowe na realizację 

zadania Dowóz uczniów do Zespołu Szkół w Zawoni, Zespołu Szkół w Czeszowie w roku szkolnym 

2015/2016".  

Opinia pozytywna przy - 9 głosach, 7 – głosów za, 2 – głosy przeciw 

9)  Przedstawienie wyników wizytacji;  

10)  Sprawy bieżące.  

 

W dniu 09 maja 2016 r. obradowała Komisja Rozwoju Gospodarczego, Planu i Budżetu z 

następującym porządkiem obrad: 

1) Nr XX/120/2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zawonia za 2015 rok;  

Opinia pozytywna przy - 9 głosach: 7 – głosów za, 2- głosy wstrzymujące się 
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2) Nr XXl121/2016 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zawonia absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Zawonia za rok 2015;  

Opinia pozytywna przy – 9 głosach: 7 – głosów za, 2- głosy wstrzymujące się 

3) Nr XX/122/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zawonia na 2016 rok; 

Opinia pozytywna przy - 9 głosach: 7 – głosów za,  2 – wstrzymujące się 

4) Nr XX/124/2016 w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorsko - restauratorskie przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na terenie Gminy Zawonia;  

Opinia pozytywna  przy – 9 głosach. Jednogłośnie wszyscy za 

5) Nr XX/125/2016 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Kultury i Biblioteka za 2015 rok;  

Opinia pozytywna przy - 9 głosach. Jednogłośnie wszyscy za 

6) Nr XX/126/2016 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu 

Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Zawoni za 2015 rok;  

Opinia pozytywna przy - 9 głosach. Jednogłośnie wszyscy za 

7) Nr XX/127/2016 w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zawonia 

oraz projektu wystąpienia pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli o charakterze doraźnym w 

Urzędzie Gminy Zawonia, której przedmiot stanowiło postępowanie przetargowe na realizację 

zadania "Dowóz uczniów do Zespołu Szkół w Zawoni, Zespołu Szkół  

w Czeszowie w roku szkolnym 2015/2016", w tym prawidłowości wyboru oferenta realizującego 

przedmiotowe zadanie  

Opinia pozytywna przy - 9 głosach: 7 - głosów za, 2 - przeciw 

8) Sprawy bieżące.  

  

W dniu 10 maja 2016 r. obradowała Komisja Rolnictwa, Zaopatrzenia i Usług oraz Spraw Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z następującym 

porządkiem obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Zawonia za 2015 r.  

2. Zaopiniowanie na XX Sesję Rady Gminy Zawonia projektu uchwały Nr XX/123/2016  

w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Zawonia; 

Opinia pozytywna przy - 7 głosach. Jednogłośnie wszyscy za 

3. Wspólne posiedzenie z Komisją ds. przeciwdziałania alkoholizmowi na temat problemu sprzedaży 

alkoholu osobom nieletnim oraz spożycia alkoholu przed placówkami handlowymi.  
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4. Informacja na temat wykorzystania środków finansowych będących w gestii Komisji ds. 

przeciwdziałania alkoholizmowi za 2015 r.  

5. Omówienie tematyki przemocy w rodzinie na terenie Gminy Zawonia. 

 

Ad. 6. Wnioski i zapytania mieszkańców. 

Pan Przewodniczący Marek Michałowski zapytał czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

Mieszkanka gminy : Wybudowałam się w Państwa Gminie już kilka lat temu. Kiedyś było dużo 

spokojniej i cicho, teraz okazało się, że zamieszkałam przy autostradzie.  

W Niedarach, gdzie mieszkam jest ogromny hałas i huk. Proszę ażeby było wprowadzone 

ograniczenie prędkości. Tam nie ma żadnych kontroli policji. I jeszcze jedno, brak komunikacji, brak 

możliwości dojazdu przez ludzi nie mających własnego transportu. 

I pytanie skierowane do p. Steca dot. jaki ma plan na ciekawe wykorzystanie świetlicy? Ponieważ 

mieszkaniec gminy pan Lewandowski ma świetny pomysł na jej wykorzystanie. 

Wójt Agnieszka Wersta: W Niedarach ma być zmieniony projekt, w którym jest w planach próg 

zwalniający. Będzie wykonany projekt drogowy na wykonanie tego progu. Tak jak pani zauważyła, ja 

tą drogę bym chętnie zamknęła. Wieczorami jest tam mnóstwo rowerzystów, rolkarzy, dzieci – jest to 

bardzo fajna droga ale jest to droga publiczna i wszyscy musimy się  

z tym pogodzić.   

Radna Kozłowska: Faktycznie ograniczenie prędkości jest tam konieczne. Rozmawiałam  

z mieszkańcami i niektórzy z nich mówią, iż można tam wprowadzić „ strefę zamieszkania”, czyli 

ograniczenie prędkości do 20 km. Wtedy nie trzeba będzie stawiać znaków ostrzegawczych. Możemy 

się zastanowić również nad tą drogą od strony szkoły w Czeszowie, jest to droga bez pobocza, bez 

chodników dla pieszych. 

Mieszkanka gminy  :  Ja walczę również o kanalizację. Już wiele razy o tym mówiłam. Szkoła, Urząd 

Gminy, Ośrodek Zdrowia wszystko jest podłączone do rowu, a z niego wszystko płynie do Doliny 

Baryczy – takie są opinie mieszkańców. 

 Wójt Agnieszka Wersta: Proszę Państwa w sierpniu zostanie ogłoszony konkurs na wykonanie 

kanalizacji przez Urząd Marszałkowski – Program Rozwoju Obszarów Wiejskich i wtedy złożymy 

wniosek z tym projektem, który mamy. Podłączymy Suchą Wielką i będziemy szli  

w stronę Zawoni. Planujemy zrobić kanalizację w Suchej Wielkiej, zrobić tam nową drogę, podłączyć 

Tarnowiec i Zawonię do kanalizacji. Obecnie w inny sposób nie ma możliwości tego zrobić. 

 Mieszkaniec gminy: Czy na ten rok 2016 są przewidziane jakieś środki finansowe na zrobienie 

oświetlenia w gminie ?. Słyszałem, że projekt już był za poprzedniego wójta i czy na tym odcinku są 

przewidziane progi zwalniające? 

 

Wójt Agnieszka Wersta: Progi zwalniające w Zawoni będą wykonane z funduszu sołeckiego. 

Zapraszam na zebranie jutro tj. 13 maja i proponuję powiedzieć o swoich prośbach. Mogą Państwo 
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wnioskować aby na tym odcinku powstał próg zwalniający. A jeśli chodzi  

o oświetlenie jest stary projekt na który wygasło już pozwolenie. Jest obecnie aktualizowany przez 

projektanta potem po rozpatrzeniu tego mamy 100 tyś. zł na oświetlenie w Zawoni. Mam nadzieję, że 

zmieścimy się w tej kwocie, jeżeli nie to będziemy do Państwa wnioskować  

o zwiększenie tej kwoty. 

Radna Kowalska: Jak się zmieścimy? Jeżeli jest to jeden z najstarszych projektów to chyba powinien 

być to projekt priorytetowy. Rozmawialiśmy już wielokrotnie, żeby były jakieś kryteria, którzy 

mieszkańcy już najdłużej czekają na pewne rzeczy. 

Wójt Agnieszka Wersta: Jak najbardziej i dlatego mówię, że ten projekt plus jeszcze projekt 

oświetlenia budynków w Pęciszowie, oświetlenie w Czeszowie będą szykowane do wyceny. Te trzy 

projekty zostały wyznaczone do realizacji w tym roku. 

Radna Kozłowska: Pani wójt, a co to znaczy aktualizacja, że jest potrzebna z 2009 roku? 

Wójt Agnieszka Wersta: Pozwolenie na budowę ma 3 lata, teraz mamy 2016 rok. 

Radna Kowalska: Jakie są koszty tej aktualizacji? 

Wójt Agnieszka Wersta: Aktualizacja tego projektu to koszt 6 tyś. zł. 

Radna Kowalska: Czyli przez to, że nie zrealizowaliśmy tego przez 3 lata w tej chwili wszyscy 

mieszkańcy muszą ponosić koszty tej aktualizacji. 

Wójt Agnieszka Wersta: Przez to, że nie został zrealizowany w roku 2012 teraz my ponosimy 

dodatkowy koszt.  

Radna Szczepańska: Czyli okazuje się, że te projekty są już przedawnione? 

Wójt Agnieszka Wersta: Projekty na budowę były wydane w 2015 roku, więc są ważne do 2018 roku. 

Wobec wyczerpania się wniosków i zapytań mieszkańców Gminy Zawonia  Przewodniczący zamknął 

ten punkt porządku obrad i przeszedł do punktu 8. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie finansowe za 2015 r. 

W tym miejscu z uwagi na fakt, że sprawozdanie to było analizowane przez wszystkie Komisje oraz 

Komisję Rewizyjną, Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Michałowski zaproponował aby go nie 

odczytywać, a uwagi bądź wnioski zgłaszać podczas dyskusji. 

Wniosek został przyjęty przy 15 głosach za. 

 

Ad. 8. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Zawonia za 2015 r.  
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Analogicznie do poprzedniego punktu i z uwagi na fakt, że sprawozdanie to było analizowane przez 

wszystkie Komisji, Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Michałowski zaproponował aby go nie 

odczytywać, a uwagi bądź wnioski zgłaszać w dyskusji. 

Wniosek został przyjęty przy 15 głosach za. 

 

Ad. 9. Informacja o stanie mienia Gminy Zawonia. 

Z uwagi na fakt, że informacja ta była analizowana przez wszystkie Komisje, zgłoszono wniosek o nie 

odczytywanie jej treści. 

Wniosek został przyjęty przy 15 głosach za. 

Ad. 10. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej do sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Zawonia za 2015 r. 

Opinię odczytał  Przewodniczący Rady Gminy Zawonia.  

 

Ad. 11. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zawonia w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Zawonia za 2015 r. 

Opinia Komisji Rewizyjnej została odczytana przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 

Łukasza Łagodę. 

 

Ad. 12. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zawonia. 

Opinia została odczytana przez Przewodniczący Rady Gminy Zawonia. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1) Nr XX/120/2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Zawonia za 2015 rok; 

 Z uwagi na brak pytań Radni przystąpili do głosowania. 

Uchwała podjęta przy 13 głosach za, i 2 głosy wstrzymujące się. 

 

2) Nr XX/121/2016 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zawonia absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Zawonia za rok 2015; 

 Przewodniczący Rady Mark Michałowski otworzył dyskusję w tym punkcie. 
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Radna Kowalska: Ja będę głosowała przeciwko temu absolutorium. Po pierwsze: Ze względu na 

sfinansowanie świateł w Zawoni bez dofinansowania z zewnątrz za blisko 200 tyś. zł brak wskazań do 

potrzeb zamontowania ponieważ  w/g obiektywnych kryteriów otrzymaliśmy tylko 5 punktów a 

dopiero od 100 te światła miałyby rację bytu. Drugi powód to: Opinia prawna dot. ewentualnie 

roszczeń firmy wiatrakowej za 12.300 zł. Sądzę, że jest to niepotrzebne wydanie pieniędzy, ponieważ 

z góry my radni mówiliśmy, że takie firmy nie mają żadnych praw do roszczeń odszkodowawczych. 

Poza tym Wójt nie utworzył regulaminu zamówień publicznych do 30 tyś. euro. Uważam, że bez 

takiego regulaminu i bez pewnych zamówień publ. w trybie Ustawy o prawach zamówień publ. 

narażamy się na niegospodarność. W dziale: Transport  

i łączność gdzie chodzi o remonty dróg , rowów, przepustów, mostów, wiat przystankowych – nie 

wydaliśmy w sumie 267 tyś. zł. Dlatego jest to dla mnie nie zrozumiałe, że takie pieniądze zostały nie 

wykorzystane. 

Wójt Agnieszka Wersta: Nie wydaliśmy 267 tyś. zł. ? Proszę Pani gdybym miała 267 tyś. zł. to byłabym 

bardzo szczęśliwa. Nie wydaliśmy kwoty ok 50 tys. zł.  kwota to dotyczy usług np. odśnieżania / jest to 

pewna kwota zarezerwowana w budżecie /. 

Radna Kowalska:  Chciałabym powiedzieć, że to są fakty. Podaję sumy, cyfry proszę sobie odjąć jedną 

sumę od drugiej. Od tego jesteśmy żeby zmiany w budżecie nanosić na bieżąco, żebyśmy mogli płacić 

za inwestycje, które są niezbędne w naszej gminie.   Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska na ten dział nie wydaliśmy ok. 412 tyś. zł. 

Wójt Agnieszka Wersta:  Ile nie wydaliśmy – 412 tyś zł.  proszę Panią nie będę tego komentować. 

Radna Kowalska: Kolejna rzecz, być może doszło do naruszenia dyscypliny finansów publ. czego nie 

jestem pewna bo nie jestem prawnikiem i dlatego podkreślam „ być może”, dotyczy to przetargu o 

którym będziemy rozmawiali na końcu sesji. Jeszcze jedna kwestia dot. funkcji kierowniczej i dodatku 

funkcyjnego. Chodzi tu o pana Lisa, chyba pełni on funkcję kierowniczą nad 3 pracownikami choć sam 

ma kierownika nad sobą. Kwestia czy otrzymuje dodatek kierowniczy i w jakiej wysokości? I jeszcze 

jest dla mnie nie jasna kwestia umorzeń bo nie otrzymałam właściwej odpowiedzi na dostęp do 

informacji publ. , więc nie wiem ile wynoszą umorzenia w 2015 roku.          

Radni podjęli uchwałę następującą ilością głosów: 11 głosach za, 1 głos przeciw i 3 głosy 

wstrzymujące się. 

 

3)  Nr XX/122/2016 w sprawie zmian w  budżecie Gminy Zawonia na 2016 rok; 

Radna  Szczepańska: Chodzi mi o więcej informacji dotyczących wyjazdu naszych dzieci na wycieczkę 

do Lwowa. Ile dzieci jedzie? Ile płaci szkoła a ile Gmina? 

Wójt Agnieszka Wersta: To powinno być pytanie skierowane do pracowników szkoły. Szkoła 

wystąpiła do mnie z wnioskiem, w którym nie ma podanych kwot jakie koszty pokrywają rodzice. 

Słyszałam, że pokrywa wszystko szkoła.  

Radny  Dąbrowski: Na tą wycieczkę ma jechać 15 dzieci + 3 dorosłych opiekunów. Na ten cel jest 

wynajęty bus. 
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Radna  Szymańska:  Jest to teren zagrożony, jest tam niebezpiecznie. Myślę żeby wyłączyć ten 

wniosek. Ja osobiście jestem przeciwna, wydatek 20 tys. zł to dużo pieniędzy, które lepiej wydać np. 

na oświetlenia dróg. 

Wójt Agnieszka Wersta:  Jako wójt gminy otrzymując taki wniosek od szkoły – on był złożony na 

kwotę 25 tyś. zł., zdecydowałam się przekazać  20 tys. zł.  I to nie ja go weryfikuję tylko Państwo . 

Jako kierownik osób zarządzających szkołą każdy wniosek ze szkół  popieram. 

Radna Kozłowska:  Dowiadywałam się jest to projekt, który będzie realizowany od października – taka 

była informacja. Tego typu wymiana może być współfinansowana ze środków, które są do pozyskania 

z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Nikt  

z nas o tym projekcie  nie został poinformowany.  Finansowanie w 100% z pieniędzy gminy różnych 

projektów jest dla mnie dyskusyjne. Jesteśmy biedną gminą. Natomiast finansowanie w 100% 

wyjazdów dla młodzieży z ubogich rodzin, jestem jak najbardziej za. 

Przewodniczący Marek Michałowski  zaproponował dwa głosowania:   

1- Wyłączenie tego projektu z Uchwały; 

2- Głosowanie nad cała Uchwałą ; 

Ad. 1  8 – głosów za wyłączeniem tego projektu z Uchwały,  5 – głosów przeciw,  2 – głosy 

wstrzymujące się. 

      Ad. 2 Opinia pozytywna przy  14 głosach za, 1 głos wstrzymujący się. 

 

4) Nr XX/123/2016 w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Zawonia; 

    Uchwała podjęta jednogłośnie. 

 

5) Nr XX/124/2016 w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorsko - restauratorskie 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na terenie Gminy Zawonia 

     Uchwała  podjęta przy 14 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

6) Nr XX/125/2016 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Kultury i Biblioteka za 2015 rok;  

     Uchwała podjęta jednogłośnie. 

 

7) Nr XX/126/2016 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu 

Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Zawoni za 2015 rok;  

    Uchwała  podjęta jednogłośnie. 
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8) Nr XX/127/2016 w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zawonia 

oraz projektu wystąpienia pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli o charakterze 

doraźnym w Urzędzie Gminy Zawonia, której przedmiot stanowiło postępowanie 

przetargowe na realizację zadania "Dowóz uczniów do Zespołu Szkół w Zawoni, Zespołu 

Szkół w Czeszowie w roku szkolnym 2015/2016",  w tym prawidłowości wyboru oferenta 

realizującego przedmiotowe zadanie, 

 

Radna  Kozłowska:  Byłam inicjatorką tej uchwały.  W  autobusach jest czysto ale zastanawia mnie 

inna kwestia, a mianowicie dotycząca wybory kontrahenta i formy przetargu.  Sama procedura 

przetargowa budzi moje obawy. Komisja przetargowa powinna dołożyć wszelkich starań żeby dany 

przetarg był rzetelnie dokonany bo daje nam to pewność, że pieniądze gminne będą dobrze 

wykorzystane. Przykro stwierdzić, że członkowie Komisji Rewizyjnej nie zapoznali się z Ustawą o 

zamówieniach publ.  Nie można czegoś kontrolować o czy nie mamy pojęcia. Jedynie to co 

dowiedziałam się,  to to, że odbyła się już kontrola ale do niej na pytania nie będą udzielane żadne 

odpowiedzi .  

Bardzo przykro stwierdzić (słowa kierowane do pana Łukasza Łagody), że ?Panie przewodniczący nie 

macie pojęcia na temat Ustawy o zamówieniach publicznych. 

Jak mogły nie paść żadne pytania dotyczące tej sprawy? 

Radna  Kowalska: Na wstępie chcę podziękować mojej przedmówczyni za tak mądrą wypowiedź. A 

moje pytanie dotyczy kwestii kopert. Czy jest w Gminie schemat pobierania kopert? Na jakiej 

podstawie było przeprowadzone postepowanie przetargowe jeżeli nie została powołana komisja 

przetargowa, radna przedstawiła swoje wątpliwości co do wyboru komisji przetargowej.   

Wójt Agnieszka Wersta: Data wpływy kopert jest przybijana w momencie złożenia przez wykonawcę 

oferty i to poleceniem ustnym Wójt wybiera komisję przetargową. Komisja przetargowa jest organem 

pomocniczym dla kierownika ogłaszającego przetarg.  

O ostatecznym wyniku wyboru referenta i tak decyduje kierownik. Dyscyplina finansów publ. nie 

została naruszona ponieważ ten przetarg odbył się prawidłowo. Została wybrana  

z najniższą ceną / różnica między cenami ofert kształtowała się nawet do 30 tys. zł.  Jak najbardziej 

oferta została wybrana zgodnie z zasadami gospodarności i legalności tego przetargu. Nie ma 

nieprawidłowości w tym przetargu. 

Radna Kowalska: Komisja taka musi być powołana zarządzeniem. 

Radca prawny Andrzej Góral: To kierownik dokonuje wyboru i on decyduje o ostatecznym wyniku 

wyboru oferenta. 

Radna  Kowalska: Do pani faktycznie należała ostateczna decyzja. 

Wójt Agnieszka Wersta:  Niebawem kończy się rok szkolny i jeszcze nie wiem co będzie dalej w 

następnym roku z przejazdami dzieci. 
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Radna  Kowalska: Jest coś takiego jak „ ZDANIE ODRĘBNE”. 

Radca prawny Andrzej Góral: Nie spotkałem się ze zdaniem odrębnym. 

Radna  Kowalska: Złożyła na ręce pani Wójt pismo i poprosiła o dołączenie jego do protokołu i 

zamieszczeniem go na BIP-ie. 

Radna Wawrzyniak: Może są w naszej miejscowości jakieś zabytki, drogi rowerowe jakieś 

interesujące miejsca, które można by dołączyć do przewodnika turystycznego. 

Radna  Kozłowska: Mam wniosek dotyczący zadania zagospodarowania terenów gminnych  

w Czeszowie (500 tys. zł).  Jaka była kwota dofinansowania, czego dotyczyły remonty?  

Z takimi zapytaniami przyszli anonimowo do mnie mieszkańcy miejscowości. Dlatego składam to jako 

interpelację do pani Wójt. 

Pytanie skierowane do pana mecenasa: Jakie są obowiązki wójta w przypadku zakupu alkoholu przez 

osobę małoletnią? 

Radna  Kowalska: Jaki termin ma Wójt na wydanie decyzji odmownej? 

Radca prawny: Ale do czego? 

Radna  Kowalska: Dotyczy to informacji publicznych. 

Radca prawny: Jest na to 14 dni. 

Radna  Kowalska: Moje pytania dotyczy powodu zalewania mieszkańców w Grochowie. 

Wójt Agnieszka Wersta: Sprawa ta jest już wyjaśniona. Dreny tam nie zostały zerwane. 

Radny  Dąbrowski: Czy istnieje możliwość rozdzielenia pasów drogowych między Cielętnikami a 

Miłonowicami? Samochody ścinają zakręty. Trzeba to rozgraniczyć dwoma pasami bo dojdzie do 

tragedii, lustro w tym wypadku nic nie da ono jedynie wyolbrzymia.   

Uchwała podjęta przy 8 głosach za, 1 głos przeciw i 6 głosów wstrzymujących się.  

 

Ad. 14. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

Radny  Stec: 

 Czy jest możliwość przeprogramowania świateł w Zawoni? 

Wójt Agnieszka Wersta:  Oczywiście. 

Przewodniczący  Marek Michałowski:  Światła to cykl, który musi się skończyć. 

Radna Szczepańska:  Moje pytanie dotyczy niwelacji drogi w Sędzicach. 

Wójt Agnieszka Wersta:  Byliśmy wczoraj z panem inspektorem Piotrem Lisem, robiliśmy pomiary, 

mierzyliśmy odcinki wskazane przez pana sołtysa. 
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Radna Szczepańska: Jakie drogi, my radni możemy się chyba dowiedzieć? 

Wójt Agnieszka Wersta: Mają Państwo sołtysa, więc można do Niego skierować pytania, na które 

chętnie odpowie.   

Ad. 15.  Zamknięcie sesji 

Przewodniczący zamknął XX Sesję Rady Gminy Zawonia. 

Sesja Rady Gminy Zawonia zakończyła się o godz. 18:30. 

Integralną częścią protokołu stanowi nagranie dźwiękowe z obrad XX Sesji Rady Gminy Zawonia. 

 

Protokołowała 

Joanna Uchańska 

 

 

 


